
Protokół nr 40 /XL/10
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 27 stycznia 2010r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia -   9.10
Godzina zakończenia - 10.30

Sprawy regulaminowe:
a) Otwarcie sesji i powitanie gości.
b) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

Radni nieobecni na posiedzeniu:
Piotr Wróbel

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. Powitał 
radnych  oraz  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  w  sesji  uczestniczy  19 
radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. (lista obecności - zał. nr 1 
do protokołu)

Burmistrz  Miasta  Tomasz  Kiliński  –  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  sesji  w  punkcie 
„Podjęcie  uchwał”  ppkt. „h” tj. projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr 239/XXX/
09 z dnia 15 kwietnia 2009r. w sprawie przyjęcia do realizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 
Nowa Ruda na lata 2008-2015”.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta o wprowadzenie w ppk 
„h” projektu  uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr 239/XXX/09 z dnia 15 kwietnia 
2009r. w sprawie przyjęcia do realizacji  „Lokalnego Programu Rewitalizacji  Miasta Nowa Ruda na lata 
2008-2015”.

Rada Miejska 19 głosami „za”:
przyjęła  wniosek  Burmistrza  Miasta  wprowadzając  do  porządku  obrad  sesji  projekt  uchwały  w 
sprawie  wprowadzenia  zmian  do  Uchwały  Nr  239/XXX/09  z  dnia  15  kwietnia  2009r.  w  sprawie 
przyjęcia do realizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Nowa Ruda na lata 2008-2015”.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek obrad sesji.

Rada Miejska 19 głosami „za”
przyjęła porządek obrad w brzmieniu :
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 15 
grudnia 2009r. do dnia 18 stycznia 2010r.  
4. Podjęcie uchwał :

a)   w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010.
b)  zmieniająca uchwałę Nr 215/XXVII/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 30 grudnia 2008r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2009-
2013 

c)  w  sprawie  ustalenia  jednostkowych  stawek  dotacji  przedmiotowych  dla  Zakładu  Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Nowej Rudzie na rok 2010 

d) zmieniająca  Uchwałę  Nr  182/XXIII/08  Rady Miejskiej  w  Nowej  Rudzie  z  dnia  8  października 
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2008r. w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Miejskiej Nowa Ruda

e) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  dzierżawy  na  okres  do  10  lat  w  trybie 
bezprzetargowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda 

f) w  sprawie  uchylenia  Uchwały  Nr  263/XXXIII/09  Rady Miejskiej  w  Nowej  Rudzie  z  dnia  17 
czerwca 2009 r.  w sprawie wniesienia  do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o.  aportu w 
formie nieruchomości. 

g) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego  poprzez wniesienie  wkładu 
pieniężnego do   Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki   z o.o. w Nowej Rudzie. 

h)  w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr 239/XXX/09 z dnia 15 kwietnia 2009r. w sprawie 
przyjęcia do realizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Nowa Ruda na lata 2008-2015”.

i) w sprawie „Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2010.” 
j) w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2010r. 

5. Odpowiedzi na interpelacje.
6. Interpelacje radnych.
7. Zapytania radnych. 
8. Sprawy różne.
9. Zakończenie obrad.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej Behan zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XXXIX 
sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”  
przyjęła protokół z XXXIX sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Ad.3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 15 grudnia 2009r. do dnia 18 stycznia 2010r.  - zał. nr 2

Radni nie zgłosili zapytań do sprawozdania Burmistrza Miasta.

Rada Miejska 19 głosami „za”
przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od 
dnia 15 grudnia 2009r. do dnia 18 stycznia 2010r.

Na posiedzenie przybywa Radny Arkadiusz Michalski

Ad. 4. Podjęcie uchwał:

a) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan - ogłosił 10 min. przerwę w celu przedstawienia nowych 
zmian do projektu uchwały.

Przerwa 
po przerwie

Skarbnik Miasta Jan Szeląg – w związku ze zmianą ustawy o Prawie Ochrony Środowiska oraz niektórych 
innych ustaw uległ likwidacji Gminny Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Środki pozostałe 
na rachunku bankowym wprowadza się do budżetu miasta zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. 
Wprowadza się do budżetu miasta  również kwotę 200 tys. zł  dot. dofinansowania  zadania  budowy boiska 
wielofunkcyjnego przy SP nr 2. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 217 tys. zł tytułem sprzedaży mienia 
gminnego (zbiornik wody pitnej plus działka w rejonie ul. Jawornik – Podgórska)  Jednocześnie zwiększa 
udziały w Spółce ZWiK.  Pozostałe zmiany są ujęte w projekcie uchwały.
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Radny Krzysztof Richter – poinformował zgromadzonych, że Komisja Gospodarczo Budżetowa pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały

Radny Janusz Staniocha – Komisja  Porządku Publicznego i  Komunikacji  jest  zadowolona gdyż  zostały 
wprowadzone poprawki które wskazywała komisja.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 325/XL/10

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2010.

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 215/XXVII/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 30 
grudnia 2008r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej  Nowa 
Ruda na lata 2009-2013.

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Przemysław Herter - z uwagi na  podjęcie przez Radę Miejską w 
Nowej Rudzie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Nowa Ruda na rok 2010,   ustalającej nowe 
priorytety w zakresie  zadań inwestycyjnych dla  miasta  Nowa Ruda,  niezbędne jest  dokonanie  zmian  w 
Uchwale nr 215/XXVII/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 30 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2009 – 2013. Projekt uchwały 
został zmieniony w związku z uwagami komisji stałych 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – w trakcie sesji został dostarczony radnym nowy załącznik 
tabelaryczny do omawianego projektu uchwały czy należy go przyjąć poprzez głosowanie

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Przemysław Herter - tak można to zrobić.

Radny Krzysztof Richter – poinformował zgromadzonych, że Komisja Gospodarczo Budżetowa pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan poddał po głosowanie przedstawiony załącznik do projektu 
uchwały.

Rada Miejska 20 głosami „za”:
przyjęła załącznik tabelaryczny do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr 215/XXVII/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 30 grudnia 2008r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2009-2013.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 326/XL/10

zmieniającą  uchwałę  Nr  215/XXVII/08  Rady  Miejskiej  w Nowej  Rudzie  z  dnia  30  grudnia  2008r.  w 
sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Miejskiej Nowa Ruda na lata 2009-2013.

Strona 3



c) projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Nowej Rudzie na rok 2010.

Radny Krzysztof Richter – poinformował zgromadzonych, że Komisja Gospodarczo Budżetowa pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie ustalenia  jednostkowych stawek dotacji  przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki  Komunalnej  i 
Mieszkaniowej w Nowej Rudzie na rok 2010.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 327/XL/10

w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i  
Mieszkaniowej w Nowej Rudzie na rok 2010.

d) projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 182/XXIII/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 8 
października  2008r.  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Zastępca Burmistrza Marzena Wolińska -zaproponowane zmiany są efektem wniosków napływających od 
mieszkańców miasta Nowej Rudy ubiegających się o przydział lokalu z gminnego zasobu mieszkaniowego. 
Modyfikacja  zapisów  w  uchwale  w  zakresie  kryteriów  dochodowych,  a  także  odejście  od  wymogu 
posiadania  stałego  zatrudnienia  przy  wnioskach  o  przydział  lokalu  do  remontu  we  własnym  zakresie, 
pozwoli  szerszemu kręgowi osób na ubieganie się o takie mieszkanie.  W dalszym ciągu jednak będą to 
rodziny, których sytuacja finansowa nie pozwala na zakup własnego lokum. Poszerzanie przedmiotu najmu 
poprzez łączenie lokali przylegających w pionie lub poziomie pozwoli osobom pozostającym w trudnych 
warunkach mieszkaniowych na ich poprawę bez konieczności ponoszenia dodatkowych kosztów związanych 
ze zmianą miejsca zamieszkania. Możliwość dokonania zamiany lokalu, na inny o podobnej powierzchni, 
lecz o niższym standardzie, pozwoli najemcom uiszczającym wysoki czynsz ubiegać się o zamianę lokalu 
celem uniknięcia zadłużenia. Prosi o naniesienie zmiany w projekcie uchwały tj. w §  1 pkt. 6 zapis „punkt  
3” zmienia się na „ustęp 3”

Radny Krzysztof Richter – poinformował zgromadzonych, że Komisja Gospodarczo Budżetowa pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Radny  Janusz  Staniocha  –  wszystkie  projekty  uchwał  zostały  szczegółowo  omówione  na  posiedzeniu 
Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji dlatego radni nie mają zapytań  gdyż wszelkie wątpliwości 
zostały omówione na komisji.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zaproponowanej  zmiany w  §  1 pkt. 6 zapis „punkt  
3 „ zmienia się na „ustęp 3”.

Rada Miejska 20 głosami „:za”:
wprowadziła poprawkę do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr 182/XXIII/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 8 października 2008r. w 
sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 328/XL/10

zmieniającą uchwałę Nr 182/XXIII/08 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 8 października 2008r. w  
sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy  
Miejskiej Nowa Ruda.

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w 
trybie bezprzetargowym na grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Zastępca  Burmistrza  Marzena  Wolińska  -  uchwała  w  sprawie  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania 
nieruchomości oraz  ich  wydzierżawiania  lub  wynajmowania  na  okres  dłuższy  niż  trzy lata, reguluje 
między innymi kwestie wydzierżawiania nieruchomości, w tym nieruchomości rolnych na okres dłuższy niż 
3 lata, jednak w drodze przetargu. W pozostałych sytuacjach zawarcie umowy dzierżawy na czas określony, 
dłuższy niż 3 lata musi być poprzedzone zgodą Rady Miasta wyrażoną w uchwale. Pani Celina Kołacz, która 
jest  dzierżawcą od Gminy Miejskiej  Nowa Ruda gruntów rolnych  o ogólnej  powierzchni  22,2201 ha w 
obrębie miasta Nowa Ruda na czas nieokreślony, wystąpiła z wnioskiem o zawarcie umowy dzierżawy na 
okres do 10 lat, gdyż stara się o preferencyjny kredyt klęskowy.

Radny Krzysztof Richter – poinformował zgromadzonych, że Komisja Gospodarczo Budżetowa pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bezprzetargowym na 
grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 329/XL/10

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 10 lat w trybie bezprzetargowym na  
grunty stanowiące własność Gminy Miejskiej Nowa Ruda.

f) projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 263/XXXIII/09 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z 
dnia 17 czerwca 2009 r. w sprawie wniesienia do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki  z o.o. 
aportu w formie nieruchomości.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński - Rada Miejska w Nowej Rudzie   wyraziła wolę wniesienia do Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji  Spółki z o.o. aportu w formie nieruchomości  zabudowanej zbiornikiem wody 
pitnej, położonej w rejonie ul. Nowa Osada, oraz działki nie zabudowanej, położonej w rejonie ul. Jawornik, 
 Z uwagi na to, że wniesienie aportu nieruchomości jest opodatkowane wysokim podatkiem od towarów i 
usług a środki finansowe nie zostały zarezerwowane w budżecie, podjęta uchwała nie  może być wykonana.

Radny Krzysztof Richter – poinformował zgromadzonych, że Komisja Gospodarczo Budżetowa pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie uchylenia uchwały Nr 263/XXXIII/09 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 17 czerwca 2009 r. w 
sprawie wniesienia do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. aportu w formie nieruchomości.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 330/XL/10

w sprawie uchylenia uchwały Nr 263/XXXIII/09 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 17 czerwca 2009  
r.  w  sprawie  wniesienia  do  Zakładu  Wodociągów  i  Kanalizacji  Spółki  z  o.o.  aportu  w  formie  
nieruchomości.”

g)  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału  zakładowego  poprzez 
wniesienie wkładu pieniężnego do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. w Nowej Rudzie.

Burmistrz  Miasta  Tomasz  Kiliński  -  z  uwagi  na  to,  że  Spółka   ZWiK  nosi  się  z  zamiarem  zakupu 
nieruchomości  położonych  w  Nowej  Rudzie   w  rejonie  ul.  Jawornik  i  Nowa  Osada   niezbędnych  do 
zaopatrzenia mieszkańców w wodę, wkład pieniężny w kwocie 217 000,00 zł  zostanie przeznaczony na 
podwyższenie kapitału zakładowego, a Gmina Miejska Nowa Ruda obejmie  w zamian  2170 udziałów.

Radny Krzysztof Richter – poinformował zgromadzonych, że Komisja Gospodarczo Budżetowa pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego poprzez wniesienie wkładu pieniężnego do 
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. w Nowej Rudzie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 331/XL/10

w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego poprzez wniesienie wkładu pieniężnego 
do Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. w Nowej Rudzie.”

h)  projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr 239/XXX/09 z dnia 15 kwietnia 
2009r. w sprawie przyjęcia do realizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Nowa Ruda na 
lata 2008-2015”.

Naczelnik  Wydziału  Rozwoju  i  Promocji  Przemysław  Herter  -  w  związku  z  ustaleniem  przez  Urząd 
Marszałkowski  Województwa  Dolnośląskiego  zasad  udzielania  dofinansowania  wspólnotom 
mieszkaniowym w ramach indywidualnej pomocy de minimis drugiego stopnia przez jednostki samorządu 
terytorialnego, zaistniała potrzeba wprowadzenia do Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Nowa Ruda 
zapisu o treści:„W przypadku projektów dotyczących mieszkalnictwa, gmina jako lider projektu przekaże 
dofinansowanie  pochodzące  ze  środków  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  dla  Województwa 
Dolnośląskiego na lata 2007 – 2013 partnerom projektu tj. wspólnotom mieszkaniowym w oparciu o zasady 
pomocy de minimis”.  Zapis ten, umożliwi przekazanie dofinansowania wspólnotom mieszkaniowym przez 
Gminę Miejską Nowa Ruda.

Radny Krzysztof Richter – poinformował zgromadzonych, że Komisja Gospodarczo Budżetowa pozytywnie 
zaopiniowała omawiany projekt uchwały

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr 239/XXX/09 z dnia 15 kwietnia 2009r. w sprawie przyjęcia do 
realizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Nowa Ruda na lata 2008-2015”.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 332/XL/10

w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwały Nr 239/XXX/09 z dnia 15 kwietnia 2009r. w sprawie przyjęcia 
do realizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Nowa Ruda na lata 2008-2015”.

i) projekt uchwały w sprawie „Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2010”.
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie 
„Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2010”.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 333/XL/10

w sprawie „Planu Pracy Rady Miejskiej w Nowej Rudzie na rok 2010”.

j)  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2010r.

Radca  Prawny Krzysztof  Michalak  –  poinformował  zgromadzonych,  że  w projekcie  uchwały zaistniały 
błędne zapisy, które należy niezwłocznie zmienić.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – zgłosił poprawki do projektu uchwały dot. Planu Pracy 
Komisji Rewizyjnej zapis załącznika dot. I kwartału pkt. 4 „Kontrola KS „Piast” Nowa Ruda za 2009r. w 
zakresie dotacji z Gminy Miejskiej Nowa Ruda”  otrzymuje brzmienie: „Kontrola Burmistrza w zakresie  
otrzymanych dotacji z Gminy Miejskiej Nowa Ruda dla KS „Piast” Nowa Ruda. W III Kwartale zapis pkt 3 
„Kontrola „Caritas”  w zakresie dotacji  z  Gminy Miejskiej  Nowa Ruda'  otrzymuje  brzmienie:  „Kontrola 
Burmistrza w zakresie dotacji z Gminy Miejskiej Nowa Ruda dla „Caritas”.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zaproponowane poprawki do projektu uchwały.

Rada Miejska 20 głosami „za”:
wprowadziła zaproponowane poprawki.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2010r.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 334/XL/10

w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2010r.

 Ad.5. Odpowiedzi na interpelacje.

Radni nie zgłosili uwag do otrzymanych odpowiedzi.

Ad.6. Interpelacje radnych.

Radny Krzysztof Richter – składa interpelację  w imieniu Klubu Radnych PO. Odczytał interpelację:  „w 
imieniu  mieszkańców  osiedla  Wojska  Polskiego  prosi  o  zainstalowanie  dodatkowych  dwóch  lamp  na 
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istniejących  słupach  naprzeciw  Spółdzielni  mieszkaniowej  „Górnik”.  Prośbę  motywuje  wieczornym 
zakłócaniem porządku przez osoby spożywające alkohol.” 

Radna Regina Wałęsa –   prosi  o  odśnieżanie pobocza po obu stronach ul.  Słupieckiej  w miejscu gdzie 
krzyżuje się z ulicą ul. Waryńskiego, aż do przejazdu kolejowego. Mieszkańcy nie mają możliwości dotarcia 
do centrum Słupca i przejścia do przystanku autobusowego.

Ad. 7. Zapytania radnych. 

Radna Irena Caryk – mieszkańcy Słupca są zaniepokojeni  remontem lokalu na krzyżówce (były sklep z 
odzieżą). Są informacje, że zostanie tam otwarty salon gier, który ma być czynny w godzinach nocnych. 
Istnieją obawy zakłócania spokoju.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński- jeżeli chodzi to o budynek Kłodzka 2 to Rada Miejska wydała pozytywną 
opinię na uruchomienia salonu gier. Przedstawiciele firmy byli również obecni na posiedzeniu sesji. Salon 
ma być uruchomiony w budynku prywatnym.

Radny Henryk Zimoch – prosi Straż Miejska by w czasie święta Wszystkich Świętych kierowali pojazdy na 
boisko przy ul. Szpitalnej  bo w roku ubiegłym to boisko było zastawione i nie było gdzie parkować. Prosi 
również o wystosowanie pisma do Dolnośląskich Służb Dróg i Kolei o odśnieżanie chodnika wzdłuż ulicy 
Piłsudskiego od ul. Obozowej do wiaty przystankowej przy  byłym szpitalu miejskim. 
Czy będzie wykonany chodnik wzdłuż ul. Piłsudskiego od ul. Nowej do wiaty przystankowej przystankowej 
przy  byłym szpitalu miejskim wraz z wyznaczeniem przejścia dla pieszych.

Zastępca Burmistrza Marzena Wolińska – bardzo często obowiązek odśnieżania spoczywa na właścicielach 
nieruchomości przyległych a nie zarządcy drogi. W takim przypadku Straż Miejska powinna przejść całą 
drogę wojewódzką i ustalić właścicieli. 

Radny Michał Prokopczak – podmioty które wykonują usługi związane z odśnieżaniem otrzymują różne 
kwoty za roboczo godzinę dot.  to między innymi.  Zakładu Wodociągów i  Kanalizacji.  Czy miasto jako 
udziałowiec nie mogło by tej kwestii unormować. Kolejna spraw dot. ul. Kwiatkowskiego osiem lat temu był 
tam wykonany chodnik na dzień dzisiejszy nie wyobraża sobie by wykonać dalszy ciąg tego chodnika gdyż 
położone są tam budynku przy skraju jezdni. 

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński- firma NUK wykonuje dla miasta usługi w zakresie zimowego utrzymania 
dróg na podstawie umowy. A to z jakich innych podwykonawców i na jakich zasadach firma korzysta to jest 
wybór prezesa spółki.  Odnośnie ul.  Kwiatkowskiego  jest  to zadanie Zarządu Dróg Powiatowych i będą 
zlecone prace projektowe. 

Radna Regina Wałęsa -jak wygląda sprawa budowa chodnika przy ul. Słupieckiej czy są jakieś dodatkowe 
informacje.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński- zadanie inwestycyjne dot. przebudowy odcinka drogi wojewódzkiej od 
przejazdu kolejowego do skrzyżowania z ul. Waryńskiego zostało zamknięte na etapie projektowania przez 
DSDiK.  DSDiK  wystąpiła  do  Gminy  Miejskiej  o  możliwość  współfinansowania   zadania  w  50%. 
Odpowiedź była negatywna. Na ten rok nie jest przewidziana realizacja tego zadania.

Radny Jerzy Pulit – kiedy będzie odtwarzany hejnał.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński- gdy tylko zostanie uchwała opublikowana w Dzienniku Urzędowym jej 
zapisy będą realizowane.

Ad.8. Sprawy różne.

Radny  Janusz  Staniocha  –  poinformował,  że  na  Komisji  Porządku  Publicznego  był  poruszany  temat 
odśnieżania miasta osobiście nie jest  zadowolony z wyników choć inni radni nie podzielali  jego zdania. 
Marnie również wypadła ocena odśnieżania dróg powiatowych i wojewódzkich i tu Straż Miejska powinna 
karać mandatem  i upominać odpowiednie osoby.
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posiedzenie opuścił radny Bogusław Frącek

Radny Krzysztof Richter – w niedzielę została odnotowana bójka w budynku przy ul. Zaułek 7-9  wskutek 
czego zaistniały ważne straty materialne. Kto poniesie koszty napraw.

Dyrektor ZGKiM Marian Zdunek – straty są szacowane ok. 10 tys. zł. Koszty oczywiście pokryje ZGKiM. 

Radna Regina Wałęsa – czy została wykonana dokumentacja projektowa kładki  dla pieszych nad torami 
kolejowymi.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński- takiego zadania nie ma w tegorocznym budżecie miasta.

Radna  Regina  Wałęsa  -w otrzymanej  odpowiedzi  na  swoją  interpelację  otrzymała  zapewnienie,  że  taka 
dokumentacja zostanie wykonana w 2010r.

Burmistrz  Miasta  Tomasz  Kiliński-  nie  pamięta  treści  odpowiedzi  ale  realizacja  każdego  zadania  jest 
możliwa tylko wtedy gdy jest ono zapisane w budżecie.

Radny  Henryk  Zimoch  –  pierwszy  etap  obwodnicy  miasta  zamknął  ul.  Jasną   droga  ta  była  drogą 
wojewódzką i w tej chwili jest drogą ślepą. Są skargi mieszkańców, że ta droga jest nie odśnieżana  Prosi o 
wystosowanie pisma o zadbanie tej drogi.

Ad. 9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął XL 
sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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